

Menighetsrådsmøte torsdag 17. oktober 2024, kl 19:00 – 21:00

Til stede: P Johannes Vu Manh Hung (sogneprest og MR-formann), Duy Thang Do (MR-leder), Aravinda Perera (MR nestleder), Monika Basiejko, , Bong-Ae Steinnes, Grethe Nygaard, Terese Ranek (referent), Sigurd Hareide (diakon)

Fraværende: Ildiko Kiraly (vara)

Referent: Terese Ranek

| Saks-nr. | Saken gjelder | Referat |
|----------|-------------------------------|---|
| 42 / 24 | Godkjenning av innkalling, | Sigurd H. hadde ved en misforståelse ikke mottatt referatet fra MR-møtet i september, og derfor var ikke dette publisert på kirkens nettside. Godkjent. |
| 43 /24 | Saker til orientering | <p>-Pastoralrådsmøte: Høstmøte 25-27 oktober: Duy Thang Do skal delta.</p> <p>-Vi har fått en fast festkomité – Kontaktperson: Gunnhild Bærø. Bong-Ae fra MR er også med i festkomiteen. De har nok medlemmer i festkomiteen nå.</p> <p>-Søppelsortering: Søppel skal nå inn i den nye boden. Det bør være et bedre system for hvordan vi sorterer. I menigheten (boden) kan vi kaste restavfall og papir. Plastsøppelet skal settes i kjelleren når det er fullt på kjøkkenet. Matavfall må enten p. Johannes ta med til seg, eller de som bruker kjøkkenet tar det med hjem. MR ber kontorpersonalet finne en tydelig løsning på sorteringen</p> <p>-Språkkafé og Caritaskafé: Vi trenger nye ansvarlige til begge disse grupper. De som har gjort det før kan være med i en overgangsperiode. Grethe N. kunngjør behovet førstkomende søndag.</p> <p>-P. Johannes og Gunnhild Bærø (frivillig kontormedarbeider) var på det årlige, nasjonale menighetsmøtet, som i år ble avholdt i Kristiansand. Han orienterte om dette.</p> <p>-Sigurd: Det er flere som bør takkes for arbeidet med det nye menighetslokalet. Sigurd og p Johannes ordner dette via kontoret.</p> |
| 30 /24 | Ungdomsarbeidet i menigheten | Vi trenger å igangsette et eller flere tilbud for ungdom og unge voksne i menigheten. Terese R. får mandat til å sette i gang med arbeidet som i førsteomgang dreier seg om å nedsette en ansvarshavende voksegruppe. Terese har vært i kontakt med de andre to Vestfoldmenighetene med tanke på et samarbeid rundt ungdomsarbeidet. Foreløpig ser vi på muligheten for at konfirmantgruppene i de tre menighetene kan samles/treffes i løpet av gjeldene katekeseår. Konfirmantkateketene har blitt oppfordret til å ta dette videre. |
| 39 /24 | Nybygget tas i bruk | Dette ble tatt opp/drøftet: -Kan vi f.eks. få sofaer (gjernede brukte) i den innerste delen av gamlesalen? -Det skal komme fastmonterte skap i samme/den sal(en). Først må man se hvor mye man kan få plass til på kontoret (noe kor- og katekesemateriell kan oppbevares der). -Det har kommet forslag til å få en vaskemaskin i kjelleren til håndklær og kluter (fra kjøkkenet): en kombi vask og tørk. Det er allerede en vaskemaskin i kjelleren til moppeklutene. Kjelleren må først ryddes før vi har plass til dette. -Burde vi hatt en dugnadsdag? Det er en god del ting som bør sorteres og mulig kastes, spesielt i krypkjelleren. Det kan være at bygningskomiteen må ta et møte ang. dette og ta stilling til hva som skal gjøre når og av hvem. -Det trengs evt. lyddemping i nye menighetslokalet da det er vanskelig å prate når mange snakker samtidig, spes. for folk med høreapp. Sigurd H. forhører seg videre om dette. -Den nye prosjektoren skal ikke røres/håndteres, kun panelet til prosjektoren. -Bruk/utleie: Vi trenger en instruks: brann, pris, bruk. Vi ber kontorpersonalet utarbeide et forslag til dette, og tar det opp igjen på neste møte. -Det ønskes et speil på kjøkkenet. Grethe N. foreslår å kjøpe et brukt speil, og tar ansvar for å finne et som passer. - Vi venter på avklaring fra OKB-eiendom om totalentreprenøren skal levere tørkepapirdispenser og håndsåpedispenser til handvasken på kjøkkenet. |
| 44/24 | Corpus Christi-prosesjon 2025 | Vi ønsker å leie Tønsberg Domkirke til dette neste år som i år, da det var svært vellykket. Sigurd H. sjekker med Domkirken ang. dette. |

| | | |
|--------|---|--|
| 45/24 | Aktivitetsplan for menigheten, inkludert fester og retretter | <p>MR jobber med å lage en oversikt over det som skjer i menigheten, over alle fellesarrangement, gruppeaktiviteter, katekese, m.m. (Vedlegg: Forslag til menighetsfester/-arrangement).</p> <p>Alle grupper i menigheten er oppført på hjemmesiden, men kan trenge en samlet fremstilling for å se bredden av tilbud, men også behov (for frivillig engasjement).</p> <p>p. Johannes tar ansvar for adventsretrett den første eller andre helgen i advent. Fastersretrett: 2.søndag i mars (er ett av forslagene). P. Johannes finner retrettholder.</p> <p>Foreløpig har MR planlagt å invitere naboene til en omvisning av både Kirken og de nye lokalene. De vil inviteres til både messe og en utvidet kirkekaffe på Kristi Kongefest, søndag 24. november, kl. 11. Om visningen skjer i løpet av kirkekaffen. Sigurd og Terese ordner invitasjon.</p> |
| 46 /24 | Lekekroken | <p>Vi trenger et nytt sted til lekekroken. Det ble foreslått å ha denne i den nye delen av menighetslokalet slik at foresatte kan være i nærheten av sine barn og fremdeles delta på f.eks. kirkekaffen. Nye og gamle leker må sorteres og vaskes. Mye må kastes. Skal vi kjøpe en del nytt? Grethe N. tar ansvar for dette.</p> |
| 47 /24 | Førstehjelps-utstyr. | <p>MR ble enige om at et førstehjelpsutstyr (skap) skal henges ute i den nye garderoben. Sigurd H. fikk ansvar for å skaffe nytt førstehjelpsskap/-utstyr i forbindelse med etablering av garderoben. Bong-Ae S. har ansvar for det midlertidige førstehjelpsutstyret inntil videre. Dette vil ligge på kjøkkenet. Det ligger også et brannteppe på kjøkkenet.</p> |